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Zápisnica 
zo zasadnutia komisie  kultúry, mládeže a športu 

dňa 02. 12. 2022 
 

V súlade so Štatútom obce Nižná Slaná a podľa § 15 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. 
Zákona SNR o obecnom zriadení  bolo zvolané: 

zasadnutie komisie:  kultúry, mládeže a športu 
na deň a čas: 02. 12. 2022 o 16:00 hod. 
Na rokovanie boli predsedom komisie pozvaní všetci členovia komisie a zúčastnili sa 

ho podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1.  Otvorenie zasadnutia komisie 
2.  Mikuláš 2022 
3.  Ďalšie rokovanie komisie a ustanovujúce zasadnutie komisie 
4.  Plán ďalších kultúrnych akcií – predbežné jednanie 
5.  Príprava na ďalšie zasadnutia komisie 
6.  Ukončenie zasadnutia komisie 

 

K bodom rokovania: 
1. Rokovanie začal predseda komisie Ing. Martin Gazdík, ktorý prítomných členov 

privítal a viedol ďalej zasadnutie. 

2. Prvé tohtoročné podujatie bude Mikuláš pre rok 2022. Úvod počas udalosti pripraví 
a zabezpečí Mgr. Lucia Oroszová. Podujatie sa začne zapálením vianočného 
stromčeka v centrálnej zóne obce, ktorý rozsvieti Mikuláš. Mikuláša bude robiť Jano 
Šmegner, čerta Tomáš Ladňák. Zvyšok programu sa bude odohrávať v kultúrnom 
dome v Nižnej Slanej. Adrián Mako navrhol, aby sa darčeky rozdávali deťom od 2 
rokov vyššie. Mgr. Lucia Oroszová navrhla, aby sa urobil prieskum predtým, než sa 
pôjde na nákupy, aby nás balíčky nevyšli draho. Stanislav Gunár donesie kreslo pre 
Mikuláša, ktoré bude veľké a vhodné. 

Mgr. Lucia Oroszová navrhla menej, ale kvalitnejšie veci pre deti, s čím ostatní 
súhlasili. Komisia ďalej požiada Zuzanu Vandrášikovú o vytvorenie pozvánok pre 
deti a zabezpečenie ich roznesenia po obci. Adrián Mako roznosí pozvánky na 
Závode. Komisia navrhuje pre roznášanie v obci osloviť Ladislava Szekereša. 

Mgr. Tomáš Ladňák má rozhlasovú reláciu vyhlásiť v pondelok. Je potrebné mať aj 
časovú rezervu, ale treba to všetko urobiť čo najskôr. Do úvahy sa majú brať deti od 
2 do 12 rokov.  Bol taktiež určený limit na jeden vianočný balíček, čo sú 4 € max. 
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Komisia navrhuje za účelom prieskumu taktiež osloviť Gabrielu Čipkovú, ktorá 
pracuje v supermarkete a má lepší prehľad o cenách. 

V jednom balíčku majú byť niektoré z týchto vecí: 

 oriešky 

 mandarínky / pomaranče 

 Horalky 

 Margotky 

 čokoládové tyčinky 

 TicTacy 

 želé alebo cukríky 

 lízanky 

 malé džúsy 

 klasické slané tyčinky 

Pri nakupovaní sa nemá zabudnúť na balíčky, v ktorých to bude Mikuláš deťom 
rozdávať. Na nákup sa pôjde v pondelok ráno. Baliť sa bude na obecnom úrade. 

Za zabezpečenie vyššie povedaného sú zodpovední: Tibor Jerga, Stanislav Beňo, 
Adrián Mako a Ing. Martin Gazdík. 

3. Ing. Martin Gallík upovedomil členov, že on rozumie časovej tiesni, v ktorej sú kvôli 
organizácii Mikuláša, ale bude treba urobiť aj riadnu ustanovujúcu schôdzu komisie. 
Ing. Martin Gallík bol predtým podpredseda, ale nesúhlasil so štýlom, akým sa vedie 
komisia a preferoval by aj pravidelné zasadnutia, aby bol dodržiavaný Štatút obce aj 
Rokovací poriadok komisií. Ing. Martin Gazdík navrhol zvoalť ustanovujúce 
zasadnutie na ďalší týždeň v stredu po Mikulášovi. Toto bude považované z oficiálne 
zasadnutie, počas ktorého bude dokončená voľba podpredsedov aj všetky fomrálne 
náležitosti 

4. Riaditeľka Miestneho odboru Matice slovenskej žiada Obec Nižná Slaná 
o spoluprácu dňa 14. júla 2023 pri organizácii Vatry zvrchovanosti. Podľa Ing. 
Martina Gallíka aj predsedu Ing. Martina Gazdíka je potrebné urobiť plán činnosti aj 
kultúrnych akcií, nakoľko budúci rok obec čaká 660. výročie prvej písomnej 
zmienky. Treba zapojiť občanov do kultúrnych, zážitkových, gastronomických aj 
športových akcií. Mgr. Lucia Oroszová navrhuje usporiadať súťaže vo varení, akcie 
pre dôchodcov aj deti v réžii obce. Ing. Martin Gazdík navrhuje taktiež obnoviť 
športové a futbalové podujatia napr. Memoriál na 2. júla, Mgr. Lucia Oroszová 
vyjadrila poľutovanie nad tým, že sa zrušila FSk Slanka, ktorá predtým fungovala. 
Tibor Jerga hovorí o tom, že aj jeho to mrzí, ale ide o to, či sa tieto činnosti robia 
s radosťou, alebo za peniaze. Aj Tiborovi Jergovi je ľúto, že akcií nie je viac a rád by 
opäť obnovil a zlepšil kultúrny život v obci. 
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5. Komisia sa zhodla na ďalších krokoch do ďalších zasadaní. Je potrebné prizvať na 
rokovanie aj zástupcov školy, nakoľko sa školou sa bude úzko spolupracovať. 
Stanislav Beňo navrhuje kultúrne leto doriešiť a na ďalšej komisii prísť už 
s jednotlivými bodmi a plánom. Treba ďalej osloviť farárku aj farára, aby sa zapájali 
do obecných akcií. Ing. Martin Gallík navrhuje ďalej preskúmať využitie budovy 
Klubu dôchodcov, aby bola táto budova dostupná aj na nácviky FSk a na ďalšie 
obecné akcie, nielen pre dôchodcov monotematicky. Tibor Jerga s Ing. Martinom 
Gallíkom ďalej navrhujú riešiť aj Dom ľudovej kultúry obce, ktorý by sa zriadil 
z niektorého z historických domov nachádzajúcich sa v obci, do ktorého by bolo 
vhodné umiestniť muzeálne artefakty a krosná ako prezentáciu tradičného ľudového 
remesla. Ing. Martin Gazdík navrhuje do budúceho roka riešiť aj klzisko po dohodne 
s turistami a DHZ. Ing. Martin Gallík navrhuje predsedovi komisie, aby zistil, v akom 
stave je KST Sosna a či je ochotná ďalej participovať na obecnom dianí. 

6. Rokovanie komisie ukončil Ing. Martin Gazdík o 18.10 hod., pričom poďakoval 
všetkým za účasť a stanovil termín ďalšieho zasadnutia na stredu 07. 12. 2022 o 16:00 
hod. 

 

Zápis vyhotovil: 

 Mgr. Tomáš Ladňák   

Predseda komisie:   

 Ing. Martin Gazdík   

 


